



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 14-1/161emb

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States in Ankara, Beijing, Moscow and Nur-Sultan and in addition to the Secretariat's Note No. 14-1/133 dated March 12, 2021 has the honour to communicate the following.

The Business Council Chairman (hereinafter referred to as the BC Chairman) proposes the following order of speakers for the Board Meeting, scheduled for March 31, 2021:

1. Mr. Ablay Myrzakhmetov, the Chairman of National Chamber of Entrepreneurs "Atameken", the Board Chairman.
2. Ambassador Kairat Sarybay, the Executive Director of CICA Secretariat (welcoming remarks).
3. The Board Vice-Chairman from the Russian Federation in capacity of Coordinator of Confidence Building Measures in the field of Development of Small and Medium Enterprises (up to 15 minutes).
4. The Board Vice-Chairman from the Kingdom of Thailand, Co-Coordinator of the abovementioned Confidence Building Measures (up to 10 minutes).
5. The Board Vice-Chairman from the Republic of Turkey, Co-Coordinator of the abovementioned Confidence Building Measures (up to 10 minutes).

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
OF THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN
AND
EMBASSIES OF CICA MEMBER STATES
Ankara, Beijing, Moscow, Nur-Sultan**

The BC Chairman also informs that the BC Board Meeting will be moderated by Mr. Yerenov Ayan, the Head of Chamber of International Commerce of Kazakhstan, which is an affiliated body to National Chamber of Entrepreneurs “Atameken”.

The virtual BC Board Meeting will be supported by the Zoom platform, the connection will be available through the personal links to be sent to the members of the BC Board on March 29, 2021.

Simultaneous translation (English/Russian) will be provided for all sessions of the BC Board.

The personal list of the BC Board will be forwarded upon receipt of the relevant information from all BC Board members.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 23 March 2021





**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 14-1/161emb

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА в Анкаре, Москве, Нур-Султане и Пекине и, в дополнение к ноте Секретариата №14-1/133emb от 12 марта 2021 г., имеет честь сообщить следующее.

Председатель Делового Совета СВМДА (далее-ДС) информировал, что предлагается следующий порядок выступлений спикеров на заседании Правления ДС, которое состоится 31 марта 2021 г.:

1. Председатель правления Национальной палаты предпринимателей Казахстана «Атамекен» г-н Аблай Мырзахметов, Председатель Правления.
2. Исполнительный Директор Секретариата СВМДА Посол К.Ш. Сарыбай (Приветственное слово).
3. Заместитель Председателя Правления ДС от Российской Федерации, являющейся Координатором Мер доверия в области малого и среднего бизнеса (до 15 минут).
4. Заместитель Председателя Правления от Королевства Таиланд, являющегося со-координатором МД в названной области (до 10 минут).
5. Заместитель Председателя Правления от Республики Турция, являющейся со-координатором МД в названной области (до 10 минут).

**МИНИСТЕРСТВО ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ
РЕСПУБЛИКИ КАЗАХСТАН**

И

**ПОСОЛЬСТВА ГОСУДАРСТВ-ЧЛЕНОВ СВМДА
города Анкара, Москва, Нур-Султан, Пекин**

Председатель ДС СВМДА также информировал, что в работу заседания Правления ДС будет модерировать г-н Еренов Аян Айдарович, Председатель Правления Внешнеторговой палаты РК, являющейся дочерним органом Национальной палаты предпринимателей Казахстана «Атамекен».

Для организации работы виртуального заседания ДС создается Zoom-платформа, подключение к которой будет возможно через персональные ссылки (будут направлены участникам заседания Правления ДС 29 марта 2021 г.)

Работа виртуального заседания Правления будет обеспечена синхронным переводом(английский/русский).

Полный персональный состав правления ДС будет направлен по мере получения соответствующих данных.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА уверения в своем весьма высоком уважении.

город Нур-Султан, 23 марта 2021 г.

